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Dzień 30. z 80 / Cieszyn / Poranek WNET – Na czym ma polegać owo uspołecznienie
sądownictwa? Jak powinien przebiegać proces dyscyplinarny sędziów? Czy prokurator może
być dobrym sędzią?

  

W Poranku WNET z Cieszyna Antoni Opaliński rozmawiał z posłem Jerzym Jachnikiem z klubu
Kukiz’15. Głównym tematem była reforma wymiaru sprawiedliwości i sytuacja polityczna
powstała po zawetowaniu przez prezydenta Andrzeja Dudę dwóch z trzech ustaw, za pomocą
których koalicja rządząca zamierzała przebudować system sądowniczy w Polsce.

  

Gość Radia WNET uważa, że w żadnym wypadku reforma wymiaru sprawiedliwości nie
powinna zostać zaniechana. Klub Kukiz’15 liczy, że do zapowiedzianych przez prezydenta
konsultacji przy tworzeniu nowych ustaw zaproszone zostaną różne organizacje społeczne.

  

{youtube}N4BQQuZfC8U{/youtube}

  

Całość kliknij.
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http://wnet.fm/2017/07/27/jerzy-jachnik-kukiz15-reforma-wymiaru-sprawiedliwosci-polegac-uspolecznieniu/

